
Van:  

 

Verzonden: donderdag 16 maart 2017 22:39 
 

Onderwerp: Reactie inspraakavond Herstelplan 

 
Beste, 
 
Ben net terug van de inspraakavond herstelplan en wat me opviel is dat de wethouder totaal de hele 
avond niet geluisterd heeft. 
 
De tendens van de avond was dat de Voorschotenaren de wethouder verzochten niet overhaast te 
werk te gaan met het indienen van het herstelplan. Maar onze wethouder komt niet verder dan nu 
indienen en daarna kijken of we het wel uit moeten voeren. 
 
Als de wethouder wel had geluisterd en de alternatieve opties had aangehoord dan had hij toch in 
moeten zien dat we willen wachten met het indienen van dit herstelplan omdat er nog te veel vragen 
zijn, er nog getallen boven tafel moeten komen en uitgezocht en omdat het een afbraakprogramma 
is dat wellicht meer gaat kosten dan het oplevert. 
 
Dus nogmaals wacht ermee tot alle vragen en gevolgen grondig zijn geanalyseerd. 
 
Bedankt. 
 
Vrgr, 
 
 
 


